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Σε απάντηση του ανωτέρω μέσου κοινοβουλευτικού ελέγχου και σε ό,τι μας αφορά, 
σας γνωρίζουμε ότι η αυξανόμενη χρήση των Συστημάτων μη Επανδρωμένων Αεροσκαφών 
(ΣμηΕΑ), που παρατηρείται τόσο σε εθνικό, όσο και σε διεθνές επίπεδο απασχολεί έντονα τις 
Υπηρεσίες του Υπουργείου μας, οι οποίες παρακολουθούν τις σχετικές εξελίξεις                           
και εκδηλώνουν τα αναγκαία, κατά περίπτωση, μέτρα για την πρόληψη και, όπου            
απαιτείται, την καταστολή τυχόν έκνομων ενεργειών στρεφόμενων κατά προσώπων ή 
πραγμάτων. 

Στο πλαίσιο αυτό, εκ μέρους του Αρχηγείου Ελληνικής Αστυνομίας διεξήχθη έρευνα 
για την προστασία κυβερνητικών κτιρίων στο κέντρο της Αθήνας (προεξάρχοντος του 
ευρύτερου κτιριακού συγκροτήματος της Βουλής των Ελλήνων) μέσω ολοκληρωμένου 
συστήματος, το οποίο ενσωματώνει διαλειτουργικά σειρά υποσυστημάτων (ανίχνευσης, 
αναγνώρισης, εξουδετέρωσης, επίγειου σταθμού ελέγχου κ.α.), ενώ δέον να σημειωθεί ότι η 
εν λόγω έρευνα συμπεριέλαβε -μεταξύ άλλων- και την τεχνολογική συνεισφορά της    
Ελληνικής Αεροπορικής Βιομηχανίας στον τομέα της «ανίχνευσης» μέσω υποσυστήματος 
ραντάρ.  

Κατ' ακολουθία των προεκτεθέντων, συνάγεται προδήλως ότι, ένεκα της κρίσιμης 
φύσης των ανωτέρω υποδομών, αλλά και του ιδιαίτερου χαρακτήρα των τεχνολογικών 
παραμέτρων του υπόψη συστήματος, η διαδικασία χαρακτηρίσθηκε «απόρρητη». Παρέπεται 
δε να λεχθεί ότι τυχόν κοινοποίηση των εν λόγω τεχνικών παραμέτρων διευκολύνει την 
ανάπτυξη αντιμέτρων καταστολής της λειτουργίας του, καθιστώντας το -σε συντρέχουσα 
περίπτωση- αναποτελεσματικό/ ανενεργό. 
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Τέλος, καθίσταται γνωστό ότι η διαδικασία πρόσκτησης του διαλαμβανόμενου 
συστήματος βρίσκεται σε εξέλιξη. 
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